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INNSPILL TIL KOMMUNEPLAN – SVEIO KOMMUNE – SØRØSTRE DEL AV VÅGANESET 
 

Bakgrunn for innspillet 

Undertegnede fremmet også i 2009 inn dette området til daværende revisjon av kommuneplanen, og 

ønsker å fremme dette på nytt ved kommende revisjonen av kommuneplanen. 

Ålfjorden har de siste årene utviklet seg til et svært viktig hytte- og rekreasjonsområde for en veldig 

stor region. I dag er det flere hundre hytter langs Ålfjorden – mange konsentrert i regulerte områder 

rundt bl.a. Kvalvåg og Våga. 

Kommunen har i stor grad ikke lagt til rette for nye hytteområder de siste årene, derfor er det viktig å 

åpne for nye områder, gjerne med det samme prinsipp som tidligere, at en ønsker etablering i  

konsentrerte områder og aller helst som en forlenger av eksisterende hytteområder. 

Våganeset Hytteområde 

Vårt innspill til kommuneplanen innebærer et ønske om å åpne opp et nytt konsentrert hytteområde 

på Våganeset, mellom Våga og Kvalvåg. Forslaget fremsettes samlet av to grunneiere: 

- Endre Bjarne Våga (del av G.nr.83 B.nr. 1) 

- Lars Einar Hollund (del av G.nr. 83 B.nr. 5) 

Området er samlet og utgjør totalt ca  100.000 m2. 

Marina/fylleplass for drivstoff i Våga 

I dag er det langt til egnet marina som kan tilby drivstoff til både fastboende og hytteeiere. Det 

eksisterer i dag fullautomatiserte fyllestasjoner basert på mobile containerseksjoner som kan være 

egnet til formålet. I dag er det om sommeren kafedrift på kaien i Våga og vi mener at kommunen bør 

tilby den kommunale delen av kaien til dette formålet. 

Brygge til fastboende 

I tilknyttning til en mulig ny marina kan der etableres ny flytebrygge der fastboende kan tilbys faste 

båtplasser. Opp til 15-20 båtplasser kan om ønskelig etableres her. 

Konklusjon 

Vi mener vårt forslag til kommuneplanen ligger innefor de politiske og administrative rammer som 

kommunen har fulgt de siste årene. Et nytt hyttefelt mener vi også er et positivt tiltak i dagens 

markedsituasjon. Til tross for de siste årene med en region i endring mener vi det allerede er 

etterspørsel etter slike hytte muligheter i Ålfjorden. I tillegg håper vi at forslag om natursti, offentlig 

badeplass og gjestebrygger, samt etablering av marina gir positiv utvikling av Våga og Kvalvåg. 

 



Våre innspill innebærer:

- Konsentrert hyttebebyggelse
- Private båtplasser til hytteområdet
- Offentlig badeområde
- Offentlig gjestebrygge
- Vurdere mulighet for etablering av fyllestasjon/marina på Våga

Konkretisering av disse forslagene følger under.

Område tiltenkt hyttebebyggelse er i dag ikke i bruk som aktivt strandområde. En slik inngripen
medfører ikke fortrengning av fastboende eller båtturister. Områdene fremstår som utmark og tett
utilgjen gelig gran - og furuskog helt ned til fjorden.

D et er i omsøkt område heller ikk e registrert raudlist e art e r, viktige eller utvalde naturtype r i
området (kjelde: Naturbase, Artsdatabank og Miljøstatus).

Hyttebebyggelse

Vedlagt kart og skisser viser forslag om fritidsbebyggelse på sørøstre del av Våganeset. Totalt ugjør
området ca 100.000 m2, bestående av 2 eiendommer. Eiendommene er i dag regulert til LNF -
omr ådeer, og vårt forslag innebærer å endre regulering til fritidsbebyggelse for deler av
eiendommene.

Det vil fra grunneiernes side stilles krav til utforming og farge i forbindelse med salg av tomter. Dette
vil gjøres i samarbeid med kommunen. Formålet er at området som hel h e t skal fremstå som planlagt
og tilpasset topografi og øvrig bebyggelse.

Og der vil i forbindelse med utvikling av hytteområdet være lokale entrepenører og utbyggere som
blir foretrukket.

Private båtplasser

For at hytteområdet skal frems tå som attraktivt, er det nødvendig å tilby tilfredstillende båtplasser til
ny bebyggelse. Vårt forslag inneb ærer å åpne opp for tilfredstille nde marina for ca 40 - 50 båtplasser i
«Store Saltvik» se vedlagt kart.

Offentlig badeområde med gjestebrygge

Det foreslås å etablere offentlig badeplass i nordre del av g.nr. 83 b.nr 1 med tilhørende
gjestebrygge. Indre Ålfjorden mangler i dag et felles område for bading og rekreasjon for både
fastboende og hyttefolk. Et felles badeområde bør inneholde tilfredstillen de sk o gsrydding, benker og
grillplass samt tilhørende gjestebrygge.

Vi håper forslaget blir møtt med velvilje.

Med vennlig hilsen

LARS EINAR HOLLUND ENDRE BJARNE VÅGA

--------------------------------------- .................................. ...........
G.nr.83 B.nr. 3 G.nr. 83 B.nr. 1

Vedlegg: Utbyggingskisse



 



 



 


